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Београд - Министар унутрашњих послова Србије Ивица Дачић изјавио је данас да Србија
треба да уђе у Европску унију, али да сачува свој национални интерес.

  

Дачић је новинарима у Скупштини Србије рекао да би представљање Косова на
међународним форумима мимо начина који је утврђен Резолуцијом 1244 Савета
бебедности УН значило признавање Косова и да се на Србију врши притисак да на то
пристане.

  

- Не можемо да прихватимо представљање Косова на међународним форумима ако не
стоји да је то по Резолуцији 1244 - рекао је Дачић.

  

Он је рекао да никад није говорио "и Европска унија и Косово" већ да је увек истицао
Србију и оно што је у интересу Србије. Дачић је истакао да "Брисел, Париз, Вашингтон,
Лондон и Рим" још лобирају код држава које нису признале независност Косова да то
ураде.

  

- Не знам зашто се изненађујемо да они то не раде, сваки разговор се завршава речима
да Србија мора да прихвати реалност - казао је Дачић.

  

Он је рекао да, кад је реч о ЕУ, подржава сва техничка питања али да су му, кад се ради
о политичким условљавањима, увек важни национални интереси.
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